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ZÁPISNICA 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 

konaného dňa 27. novembra 2019 o 17.30 hod.               

v zasadačke Obecného úradu 

 

 

 

Prítomní: 

doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA,  Ing. Peter Bínovský, Mgr. Anna Hamran Podstrelená,  

Mgr. Miroslav Hrubý, Ing. Peter Gubrický, Ing. Ján Tižinák, Ing. Rudolf Balažovič, 

Mgr. Anna Vitteková.   

 

Neprítomní: 

JUDr. Ľuboš Gažo 

 

 

Program rokovania: 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu.  

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

4.) Schválenie dokumentu Program odpadového hospodárstva na roky 2016-2020. 

5.) Prerokovanie návrhu VZN č. 5/2019 o daniach a poplatkoch. 

6.) Informácia o vypracovaní územného plánu (4/2019) – zmeny a doplnky. 

7.) Informácia o prevode kanalizácie a vodovodu na spoločnosť TAVOS, a .s. 

8.) Informácia o realizácii projektov z Participatívneho rozpočtu obce v roku 2019. 

Interpelácie poslancov. 

Rôzne. 

Záver. 

 

K bodu 1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu. 

 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce, Iveta Paulová. V úvode zasadnutia skonštatovala, 

že zasadnutie je uznášania schopné. Oboznámila poslancov s predloženým programom rokovania. 

Poslanci navrhnutý program rokovania schválili. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 6/4) 

 

za: 6    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

K bodu 2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla poslancov Petra Bínovského a Petra Gubrického. Za 

zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 
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Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 6/4) 

 

za: 5    proti: 0    zdržal sa: 1 

 

OZ  schválilo za overovateľov zápisnice poslancov Petra Bínovského a Petra Gubrického. Za 

zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

K bodu 3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

Starostka informovala poslancov OZ o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

Uznesenia boli splnené, uznesenie č. 84/2019 - odovzdanie vodnej stavby v lokalite Biely Kostol 

– Podolky II IBV, objekt vodovod a splašková kanalizácia firme TAVOS – zmluvy sú podpísané 

starostkou obce a odoslané do TAVOSu. 

 

K bodu 4.) Schválenie dokumentu Program odpadového hospodárstva na roky 2016-2020  

 

Starostka predložila obecnému zastupiteľstvu na schválenie dokument Program odpadového 

hospodárstva  obce Biely Kostol na roky 2016-2020.  

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 6/4) 

 

za: 4    proti:0   zdržal sa:2 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program odpadového hospodárstva  obce Biely Kostol na roky 

2016-2020.  

 

K bodu 5.) Prerokovanie návrhu VZN č. 5/2019 o daniach a poplatkoch. 

 

Starostka informovala obecné zastupiteľstvo o zvyšovaní poplatkov za zneškodňovanie 

komunálnych odpadov od 1.1.2020, ktoré ohlásila spoločnosť FCC a ktoré spôsobí zvýšenie 

výdavkovej časti rozpočtu a o znížení podielových daní z príjmu fyzických osôb, ktoré spôsobí 

zníženie príjmovej časti rozpočtu obce. 

Návrh na možné riešenia finančnej straty, ktorá vznikne navýšením nákladov na zneškodňovanie 

odpadu  firmou FCC prezentoval poslanec Peter Bínovský, predseda finančnej komisie, ktorá na 

svojom zasadnutí návrh opatrení pretransformovaných do VZN prerokovala. 

Poslanec ďalej prezentoval návrh bodu do VZN, ktorý predpokladá navýšenie daní zo strany 

nerezidentov obce (bez trvalého pobytu), keďže obec za týchto občanov nedostáva podielové dane, 

avšak služby obec musí poskytovať, čo je však nutné preveriť v nadväznosti na príslušné zákony. 

Poslanci obecného zastupiteľstva žiadajú preveriť možnosť poskytnutia úľavy na dani 

z nehnuteľnosti rezidentom v porovnaní s osobami, ktoré nemajú v obci trvalý pobyt. 

Poslanec Bínovský žiadal o predloženie analýzy, ako by zvýšenie poplatkov a daní ovplyvnilo 

príjmovú časť rozpočtu. Navrhuje pripraviť na budúci rok nový plán odpadového hospodárstva 

obce, systém značenia smetných nádob a nastavenie spravodlivého systému poplatkov za odpad. 

Starostka obce informovala prítomných, že obec chcela pridať stojiská na triedený odpad, firma 

FCC odmietla akceptovať náš návrh, obec má snahu zvýšiť množstvá separovaného odpadu a tým 

znížiť náklady na zneškodňovanie komunálneho odpadu. 

Poslanec Balažovič – nesúhlasí s tým, aby si občania kupovali sami kontajnery na odpad – navrhuje 

označiť obecné kontajnery ešte do konca roka 2019. 
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Starostka oznámila, že obec plánuje označenie obecných nádob na odpad, vrátane systémového 

riešenia odpadov, ktorý sa plánuje zrealizovať budúci rok. 

 

K bodu 6.) Informácia o vypracovaní územného plánu (4/2019) – zmeny a doplnky. 

 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o postupe pri zabezpečovaní pripravovaných 

Zmien a doplnkov č. 4  Územného plánu obce – pripravuje sa obstarávanie Zmien a doplnkov 

územného plánu, v ďalšej fáze zmeny a doplnky územného plánu posúdi nadriadený orgán. 

Starostka ponúkla poslancom možnosť nahliadnuť do dokumentácie k pripravovaným zmenám 

a doplnkom územného plánu, textová časť a mapy boli k dispozícii na zastupiteľstve. 

 

K bodu 7.) Informácia o prevode kanalizácie a vodovodu na spoločnosť TAVOS, a.s. 

 

Starostka obce informovala, že zmluvy k odovzdaniu vodnej stavby v lokalite Biely Kostol – IBV 

Podolky II, objekt vodovod a splašková kanalizácia firme TAVOS, sú podpísané starostkou obce 

a odoslané do TAVOSu. Firma TAVOS v najbližších dňoch preberie vodovod a kanalizáciu v časti 

Na Výslní. Zároveň sa pripravuje vyúčtovanie vodného a stočného pre dotknuté časti obce, 

nakoľko od 1.júna 2019 tieto služby boli v správe obce po vypovedaní firmy CERE Invest tieto 

služby realizovať.   

 

K bodu 8.) Informácia o realizácii projektov z Participatívneho rozpočtu obce v roku 2019. 

 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o realizácii projektov z Participatívneho 

rozpočtu. Všetky projekty z Participatívneho rozpočtu sa zrealizovali. Dňa 7.12.2019 sa uskutoční 

Mikulášsky stolnotenisový turnaj a stroje na cvičenie budú do konca roka osadené. Na jar sa ešte 

dodatočne zrealizuje projekt Obnova včelárstva v obci, osadia úle, ktoré sú už zakúpené a budú 

osadené za cintorínom smerom do poľa. Ostatné projekty z Participatívneho rozpočtu obce boli 

zrealizované v predchádzajúcich mesiacoch. Starostka poďakovala záhradkárom  za realizáciu 

projektu Výsadba stromov,  zasadili asi 30 stromov – pri pošte, vedľa cintorína a na Stromovej 

ulici. Projekt Participatívneho rozpočtu obce bol úspešný a preto ho navrhuje realizovať aj 

v budúcom roku.  

 

Rôzne 

Starostka obce informovala o: 

• novej projektovej štúdii k výstavbe ZŠ. Dňa 19.11.2019 sa uskutočnilo  zasadnutie 

zastupiteľstva mesta Trnava, kde mestské zastupiteľstvo neodsúhlasilo návrh na prístupovú 

cestu k ZŠ. Starostka reagovala na rozhodnutie zastupiteľstva, na základe reakcie ju pán 

viceprimátor mesta Trnava, Mgr. Tibor Pekarčík, pozval na zasadnutie  majetkovej komisie 

mesta Trnavy ktoré sa bude konať dňa 28.11.2019, kde opätovne odôvodní potrebu  

navrhovaného riešenia.  

 

• plánovanom západnom obchvate Trnavy – 8.11.2019 sa uskutočnilo stretnutie k štúdii 

dopravného prepojenia (Rekreačná ulica), zúčastnil sa ho zástupca starostky, poslanec 

Tižinák. Prepojenie na západný obchvat  povedie cestou medzi golfovým ihriskom a obcou 

Biely Kostol. Obchvat bude obec Biely Kostol obchádzať, pôjde cez pole poza Rekreačnú 

ulicu smerom na Kočiské a na druhú stranu cez pole smernom na cestu č. 54 za 

Medzihájom. Súčasťou obchvatu bude aj cyklochodník. Ide o dlhodobé plány, realizácia sa 
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predpokladá za 30-50 rokov. Financovanie obchvatu zatiaľ nie je jasné. 

 

• realizácii projektu zo ZOMOT – 5  informačných tabúľ,  sú po obci osadené, súčasťou sú 

aj lavičky a smetný kôš, ktoré budú osadené na jar.  

 

• o vypracovaní projektovej dokumentácie k riešeniu Ľadovej ulice. V najbližších dňoch sa 

uskutoční verejné obstarávanie na realizáciu projektu, ktorá je plánovaná z dôvodu 

odsúhlasených financií ešte tento rok.  

 

• o príprave projektovej dokumentácie Poľovníckej ulice, ktorá sa bude vypracovávať až na 

budúci rok z dôvodu pracovnej vyťaženosti projektanta. 

 

• o žiadosti na finančnú podporu pre nadstavbu ZŠ v Ružindole, ktorá bola doručená na 

obecný úrad od starostu obce Ružindol. 

 

• o tom, že obec podala  žiadosť o dotáciu z projektu Program obnovy dediny na projekt 

Revitalizácia zelene v centre obce - námestie a časť okolo obecného úradu.  Obec chystá aj 

projekt  v rámci programu Zelené obce, kde zo strany SAŽP boli ponúknuté stromy na 

výsadbu obecných pozemkov. 

 

V rámci rôzneho na zasadnutí OZ vystúpil aj p. M. Hafrovič, poslanec obce Ružindol, kde predložil  

potrebu dotácie na nadstavbu ZŠ a žiadal obec Biely Kostol, aby prispela na financovanie 

nadstavby. Poslanec Bínovský požiadal  o vysvetlenie dôvodov predloženia žiadosti, keďže obec 

Ružindol v januári 2019 predložila obci Biely Kostol na spoločnom rokovaní požiadavku na 

rozdelenie spoločného školského obvodu, čo následne v ďalších mesiacoch predložila písomne. 

Poslanec Bínovský poukázal na to, že na základe tohto vyjadrenia obce Ružindol, obec Biely 

Kostol začala okamžite konať a riešiť výstavbu novej školy a zároveň vysvetlil, že obec bude 

finančné prostriedky potrebovať na výstavbu vlastnej ZŠ a teda uvedená požiadavka je podľa jeho 

názoru neopodstatnená, najmä keď na vyučovací proces bolo z rozpočtu obce Biely Kostol 

vyčlenených cca 17 000 Eur, čo okrem iného zahŕňa investície pre vyučovací proces a školu (oi. 

opravy pre kanalizáciu, učebné pomôcky a pod. v súlade s predloženými požiadavkami obce 

Ružindol a riaditeľa ZŠ). 

Pani starostka požiadala o informáciu, koľko žiakov z Bieleho Kostola navštevuje ZŠ v Ružindole 

z celkového počtu žiakov, nakoľko požiadavka zo strany obce Ružindol nie je podložená žiadnou 

analýzou. Okrem toho je problém, ako by sa dotácia preukazovala v účtovníctve. Túto záležitosť 

riešili aj predošlí starostovia oboch obcí. Nie je možné poskytnúť na majetok obce Ružindol 

financie z obce Biely Kostol.  

 

p. Hafrovič – ak by sa prístavba zrealizovala, môže obec Ružindol v budúcnosti umiestniť deti 

z Bieleho Kostola do ZŠ, rozpočet na nadstavbu je asi 800 tis., obec Ružindol dostala dotáciu na 

nadstavbu školy vo výške 200 tisíc eur,  ešte nie je rozhodnuté, či budú nadstavbu realizovať. 

p. Bínovský – zníženie podielových daní nám spôsobí problém v rozpočte obce, obec nemá ešte 

rozpočet na stavbu vlastnej ZŠ, ani žiadnu dotáciu, preto nie je možné poskytnúť finančné 

prostriedky na podporu nadstavby ZŠ v Ružindole. 

p. Hafrovič – ak by obec Biely Kostol chcela ešte posielať deti do ZŠ do Ružindola, je potrebné 

podporiť nadstavbu. 
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p. Bínovský – rozviazanie školského obvodu nemá vplyv na súčasné deti navštevujúce školu, 

keďže tie kontinuálne dochodia vyššie ročníky a po výstavbe vlastnej školy nie je dôvod na rozvoj 

školy v Ružindole, keďže je predpoklad, že nové ročníky detí budú navštevovať školu v Bielom 

Kostole. 

p. Hamran Podstrelená – navrhuje zorganizovať stretnutie, kde by bolo povedané, kam pôjdu deti 

do školy. Veľa rodičov chce posielať deti radšej do Ružindola ako do Trnavy. Má pochybnosti o 

informácii, že ZŠ sa v Bielom Kostole otvorí za 1,5 roka. 

Starostka sa vyjadrila, že investor garantuje postavenie ZŠ a odovzdanie na kľúč za pol roka od 

privedenia inžinierskych sietí a vybudovania základnej dosky pod školou. Otvorenie ZŠ sa 

predpokladá od šk. roku 2021/2022, všetko speje k tomu, aby sa tento termín stihol, pripravujú sa 

zmeny územného plánu, predpoklad jeho schválenia je február 2020. Schválený ÚP je podkladom 

pre prípravu projektovej dokumentácie.  

p. Bínovský – súhlasí so zorganizovaním stretnutia ohľadom informácií k ZŠ i napriek tomu, že 

všetky informácie sú pre verejnosť dostupné zo zápisníc zo zasadnutí zastupiteľstva a bohužiaľ nie 

sú iné novšie informácie avšak podporuje priamu komunikáciu. 

 

Starostka – privítala občanov Ľadovej ulice, ktorí sa zúčastnili zasadnutia OZ.  V pláne na rok 2019 

bola údržba Ľadovej ulice, až minulý týždeň bola na obecný úrad doručená projektová 

dokumentácia (plán bol v auguste 2019). V súčasnosti prebieha verejné obstarávanie na realizáciu 

projektu. Pani starostka požiadala obyvateľov Ľadovej ulice, aby zdokladovali pripojenie svojich 

domácností na kanalizáciu, aby sa tak obec vyhla dodatočnému napojeniu už obnovenej ulice v 

budúcnosti. Stačí predložiť čestné prehlásenie, prípadne doklad o zaplatení poplatku za stočné 

v najbližších dňoch, najneskôr do 2.12.2019. 

 

Potom nastala rozprava o konkrétnom riešení údržby Ľadovej ulice podľa pripravenej projektovej 

dokumentácie.   

Pani starostka projektantovi oznámi ďalšie požiadavky. Obyvatelia Ľadovej ulice berú na vedomie 

komplikácie, ktoré vzniknú počas údržby Ľadovej ulice.  

Starostka - je v záujme obce, aby bola investícia vykonaná ešte tento rok, zabránime tým aj 

problémom pri posype v zimných mesiacoch. 

 

Vystúpil  občan,  p. Mika, ktorý namieta, že kvôli pár ľudom sa minie z rozpočtu obce veľká suma 

finančných prostriedkov na Ľadovú ulicu. Starostka obce mu vysvetlila, že ulica nie je určená len 

obyvateľom ktorí na nej bývajú, ide o kľúčovú ulicu, po ktorej sa chodí do Materskej školy, na 

cintorín a do kostola. Ide jej v prvom rade o bezpečnosť obyvateľov celej obce. Často tam dochádza 

najmä v zimných mesiacoch k úrazom.    

p. Mika ďalej informoval o oprave  verejného osvetlenia v obci – verejné osvetlenie je vybudované 

v rámci projektu EÚ – výmena svetla je finančne nákladná, pri poruche svetiel je potrebné, aby 

opravu vykonal pôvodný dodávateľ s pôvodným materiálom, zabezpečenie je potom časovo aj 

finančne náročné. 

Monitorovanie plnenia projektu končí 6/2020. 

 

Starostka na žiadosť riaditeľky MŠ informovala prítomných o potrebe navýšenia finančného 

príspevku na stravovanie detí v MŠ.  

Starostka dala hlasovať o navýšení finančného príspevku na stravovanie detí v MŠ vo výške 

nákladov na nákup potravín v sume 1,45 €.  
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Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 6/4) 

 

za: 6    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

OZ schvaľuje navýšenie finančného príspevku na stravovanie detí v MŠ vo výške nákladov na 

nákup potravín v sume 1,45 €.  

 

Pani riaditeľka Materskej školy v Bielom Kostole predložila návrh rozpočtu MŠ na rok 2020. 

Starostka sa vyjadrila k požiadavkám MŠ na rozpočet na budúci rok: 

• rozšírenie MŠ sa bude realizovať z projektu EÚ v spolupráci s Malokarpatským 

partnerstvom, o.z., vo výške min 35 tisíc eur, 

• finančná komisia odsúhlasila do rozpočtu obce na rok 2020 fin. prostriedky na klimatizáciu 

vo výške 1 000 € a na sociálne zariadenia vo výške 3000 €, 

• vybudovanie vyvýšených hriadok na pestovanie liečivých byliniek možno riešiť 

v rámci  participatívneho rozpočtu obce. 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – odôvodnila, prečo p. riaditeľka MŠ dáva každý rok tie isté 

požiadavky do rozpočtu. V MŠ je o 7 WC menej ako je norma. Preto navrhuje riešiť spálne pre 

deti a ďalšie WC. 

Poslanec Hrubý – navrhuje riešiť revízie v MŠ. 

 

Starostka vyzvala poslancov na hlasovanie o navýšení  fin. rozpočtu  na  údržbu Ľadovej ulice. Po 

vypracovaní projektovej dokumentácie je cena vyššia ako bol pôvodný plán. Ide o riešenie 

havarijného stavu ulice, preto navrhuje navýšiť pôvodne plánovanú sumu o 13 tis. €, končená suma  

na údržbu Ľadovej ulice bude 43 tis.€. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 6/4) 

 

za: 6    proti: 0    zdržal sa: 0 

 

OZ schválilo navýšenie položky rozpočtu na rok 2019 na údržbu Ľadovej ulice vo výške 13 tis. €. 

 

Návrh Programového rozpočtu na roky  2020-2022 

 

Starostka predložila poslancom návrh rozpočtu na rok 2020. 

Starostka - zvolá pracovné stretnutie k návrhu rozpočtu, na ktorom sa zúčastní aj ekonómka, 

uskutoční sa v decembri, keď budú zjavné informácie o príjmoch a výdavkoch za rok 2019. 

 

Pani starostka na záver poďakovala poslancovi Tižinákovi a jeho bratovi za vydláždenie schodov 

a pokládku linolea vo stupe do kuchyne v kultúrnom dome. 

 

Starostka informovala o konaní akcií do konca roka 2019: 

• Súťaž v pečení koláčikov sa uskutoční dňa 30.11.2019 

• Mikulášsky stolnotenisový turnaj (projekt Participatívneho rozpočtu obce) sa uskutoční 

dňa 7.12.2019 
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• Adventné trhy spojené s punčom starostky sa uskutočnia dňa 14.12.2019 

 

 

Starostka na záver všetkým prítomným poďakovala za účasť. 

 

 

 

Zapisovateľ:    Ing. Emília Kraicová           ................................................. 

 

Overovatelia:  Ing. Peter Bínovský   ................................................. 

 

   Ing. Peter Gubrický   ................................................. 

 

Schválil: doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA - starostka obce      ........................... 

 

 

 

V Bielom Kostole 27.11.2019 
 


